

王馨羚履

Resume of Xinling Wang

王馨羚, 女, 中央民族大学音乐学院音乐治疗方向四年学生, 从小学习小提琴、古筝, 喜欢唱歌, 播音主持, 兴趣爱好广泛。

Xinling Wang, female, a senior student who study music therapy at Music school of Minzu University of China(MUC) and I have learned to play violin, Guzheng from childhood. In addition, I am fond of singing, broadcasting and hosting. I am a person with a variety of hobbies and interests.

自 2012 年 9 月入中央民族大学音乐学院学习, 始终端正态度, 勤上进, 认真对待每日课程, 各方面都取得了突出的成绩, 通过了全国大学英语四级考试, 普通话水平也到了二级甲等, 同时, 连续三年获得国家奖学金, 三年中央民族大学一等助学金, 荣“三好学生”, “校三好学生”等称号。

Since September, 2012, I have entered Music School of Minzu University of China. I always have correct attitude and work hard. In addition and made outstanding achievements in different aspects.

Meanwhile, I was awarded the second-level professional scholarship of MUC for two consecutive years. I successfully passed CET-4 and my Mandarin Chinese attained Class-A second. Meanwhile, I was awarded national scholarship for two consecutive years and the first-level professional scholarship of MUC for three consecutive years. In addition, I was awarded the titles of “merit students of Beijing”, “excellent league cadre of school level”, “excellent league member of school level”, etc.

□□学□□大学期□□,□□一直努力□□真学□□,修完了《接受武警□治□》、《在□造武警□

》、《即演奏式音乐治疗》2015年4月—2016年4月,与其他成员共同申请了为期一年的北京市大学生科学研究与创作计划项目《音乐对特殊障碍群体的社会适应性作用研究》,已成功结项。

Professional learning: In university, I always worked hard and finished my courses. The courses include Receptive Music Therapy, Recreative Music Therapy, Improvisational Music Therapy, etc. From April-2015 to April-2016, together with other team members, I applied a one-year scientific research and creative action project for Beijing university students, which is Research on Musical Effect on Social Adaptability of Special Population. So far, the project has been successfully finished.

床实践(Clinical Practice Field):

大学生(produce stress for university students)、特殊儿童领域(Music therapy in special children field)

公益活动(Public Welfare Activities) :

1、2013 年, 参与中国音乐家余奥末委员会特教中心与中央民族大学音乐学院融合活动

In 2013, I participated in integration activity of special education center of China Orff-Schulwerk Association(COSA) and Music School of MUC.

2、在 2014 年 10 月参加了育华公益小学志愿活动, 教孩子音乐, 献上自己的一份薄之力

In October, 2014, I participated in voluntary activities of Yuhua Welfare Primary School and taught children music lessons to make my own subtle contributions;

3、在 2015 年 7 月赴北京市霞云岭中心小学进行支教活动, 山区

从来没有上过音乐课的孩子接触音乐,了解音乐,开阔他们的视野。

In July, 2015, I went to central primary school of Yunxialing Township in Beijing and conducted supporting education of music, which helped suburban students begin to know music though they haven't learned before. In this way, they learn English better and expand their visions wider.